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分类浏览  

【所属分类】: 自然科学--天文学

【标题】: 卡丹转盘揭露：天文学错了四百年——开普勒行星轨道是特殊的摆线

【作者】: 郑炳南

【摘要】:

  哥白尼日心说推翻了托勒密地心说，同时，开普勒椭圆推翻了托勒密摆线。数学里，卡丹转盘揭

露：椭圆是特殊的摆线。所以，开普勒椭圆也是摆线。开普勒否定托勒密摆线，就是自我否定，是错误

的。天体运动的本质是牛顿质心说。质心说证实，以任何实体为参考系，行星本质轨道都是摆线。托勒

密摆线没有错。天文学瞎子摸象，自我否定，自相矛盾的错误，已经有了四百年。一个尖端科学，产生

这样的原则性错误，是不允许的。   这是四百年，最新发现，重大突破。将使科学界，大地震。

【关键词】: 卡丹转盘，椭圆，特殊摆线，自我否定，四百年

【联系方式】: lpzbn@163.com 13034906963 海南省海口市南宝路南宝电脑城217群众科技公司

【发布时间】: 2014-06-13

【发表状态】: N未发表

【TITILE】:
Cardin turntable Expose: Astronomy wrong Four centuries—— Keplerian planetary orbit is special

cycloid （Third Revised）

【AUTHORS】: Zheng bing nan

【ABSTRACT】:

  Copernicus' heliocentric theory overturned Ptolemy's geocentric theory; at the same time,Kepler

ellipse overturned Ptolemy cycloid. In the field of mathematics, however, Cardin turntable Expose,

ellipse is a special cycloid. Therefore, Kepler ellipse is also a cycloid. Kepler Negation Ptolemy

cycloid, which meant his self-denial, is wrong. Newton's centroid theory, exposing the nature of the

motion of celestial bodies. has proved, taken any entity as reference system. that planetary orbits are

essentially is cycloids.Ptolemy cycloid not wrong.. Astronomy blind men feeling the elephant,self-

denial,Self-contradictory mistake,There have been 400 years,A cutting-edge scientific,Produce

such,Principled mistake, In scientific circles, Is not allowed. It is four hundred years, the scientific

community, the latest discovery, a major breakthrough. Will Make The scientific community, Large

Earthquakes.

【KEYWORDS】: Cardin turntable, ellipse, special cycloid, self-denial, four hundred years

【ADDRESS】:
lpzbn@163.com 13034906963 Qunzhong Technology Corporation, Nanbao Computer City 217,

Nanbao Road, Meilan District, Haikou, Hainan Province

【全文文件】: 5-9Cardin turntable Expose Astronomy wrong Four centuries.doc
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